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remonty ul. Małopolsk

zapytanie ustnie

Zapytał o sprawę przebudowy ul. Małopolskiej, 
Sandomierskiej i Świętokrzyskiej.  W I etapie jest ul. 
Świętokrzyska, kiedy będzie Sandomierska?

Z-ca Burmistrza Andrzej Ostrowski: udzielę 
odpowiedzi po sesji

17Sesja nr:

remonty ul. Świętokrzy

informacja ustnie

Podziękował w imieniu mieszkańców za ujęcie w planie 
remontów ul. Świętokrzyskiej i Sandomierskiej.

18Sesja nr:

informacja ścieżki rower

zapytanie ustnie

Zapytał, czy w mieście powstaną ścieżki rowerowe. Robert Pawłowski: jest projekt Marszałkowski w 
sprawie ścieżek rowerowych. Chcemy się pod ten 
projekt podłączyć. Ścieżki mają być zbudowane do 
Grodźca18Sesja nr:

bezpieczeńst ul. Śląska

wniosek ustnie

Przekazał apel mieszkańców ul. Śląskiej nr 3 i 26 o 
postawienie latarni. Po zakończeniu remontu ul. Łużyckiej 
na wysokości tych budynków jest ciemno i jest błoto.

Odpowiedź: Połączenie ulic Łużyckiej i Śląskiej 
zostanie utwardzone kamieniem. Sprawa latarni 
zostanie rozpatrzona pod kątem posiadanych 
wolnych środków pieniężnych.21Sesja nr:
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